
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
   
Kunnanvaltuusto 02.11.2020 § 71    
      
 

Toimielin käsittelee tässä yhteydessä muut mahdollisesti kokouksessa esille tule-
vat ylimääräiset asiat. 
 
 

Päätösehdotus Saatetaan tiedoksi. 
 
Esityslistan asia n:o 11. 
 
- Merkitään, että valtuusto kävi tässä yhteydessä vilkkaan keskustelun  ohessa 

mainituista asioita: 
 

Jukka Ignatius tiedusteli kokoomuksen jättämästä tuulivoimala-aloitteen 
käsittelyvaiheesta (2020/238) 
Tekninen johtaja Jorma Berg kertoi, että asiasta on lähetetty kysely 
puolustusvoimille, mutta vastausta ei ole vielä saatu. 
 
Vesa Väistö esitti pyynnön kunnanhallituksen ja valtuuston puheenjohtajille, että 
Niirala-Onkamo välisen tien valaistusasiaa vietäisiin eteenpäin ELY-keskukselle 
Myös Matti Kuittinen ja Teuvo Karjalainen käyttivät puheenvuoron tämän asian 
osalta ja esittivät kantanaan, että Likasten risteykseern tulisi saada valaistus ja 
kiertoliittymä. 
 
Teuvo Karjalainen tiedusteli isännöinnin kilpailutusasiaa, missä vaiheessa asian 
käsittely on (2018-107) 
Kunnanjohtaja vastasi, että asian valmistelu vaatii pidemmän ajan asian 
monimuotoisuuden vuoksi. 
Vs. sivistysjohtaja Mikko Löppönen käytti myös asiassa puheenvuoron, jossa 
taustoitti asian etenemistä. 
 
Mika Piiroinen toi esille susiasian ja ilmoitti, että kunnan asukkaat ovat erittäin 
huolestuneista susien ilmestymisestä jopa pihapiiriin. Asiaan pitäisai saada  myös 
kunnalta jonkinlainen virallinen kanta/lausunto. 
Vs. sivistysjohtaja Mikko Löppönen ilmoitti, että koululaisille on myönnetty 
susikyytejä tarpeen mukaan ja tiedot maksetuista korvauksista on saatavilla 
haluttaessa. 
 
Ritva Simonen tiedusteli vauvaraha-aloitteen valmistelutilannetta ja koirapuisto-
hankkeen etenemistä (2018-476) (2020/66) 
Kunnanjohtaja ilmoitti, että vauvaraha-aloite on valmistelussa seuraavaan 
kunnanhallituksen/valtuuston kokoukseen ja koirapuistohanke on selvityksen 
alla. 
 
Hannu Hämäläinen kysyi sähköisen kokouskäytännön etenemisestä Tohmajärven 
kunnassa 
Kunnanjohtaja vastasi, että asiaa valmistellaan parhaillaan 
 
Valtuuston puheenjohtaja Vuokko Väistö ilmoitti valtuutetuille, että seuraava 
valtuuston kokous (talousarviokokous) on ma 14.12.2020.  Aikataulu ja 
kokouksen pitopaikka vahvistetaan vielä erikseen. 



 
 
 
- Merkitään, että Pauli Hakkarainen poistui kokouksesta tämän asian 

keskustelun aikana klo 17:57. 
 
 

Päätös Merkittiin tiedoksi. 
 
 __________


